
 
 
 
 

OBČINA SEMIČ 

OBČINSKI SVET 

Štefanov trg 9 
8333  SEMIČ 
 

 

ZAPISNIK 
 
9. seje Občinskega sveta Občine Semič, ki je bila v četrtek, 19. 11. 2015, ob 17. uri v sejni sobi 
Kulturnega centra Semič. Sejo je vodila županja Občine Semič, ga. Polona Kambič.        
 
Na seji so bili prisotni naslednji člani Občinskega sveta Občine Semič: 
G. Danijel Golobič, g. Mirko Golobič, g. Bojan Jakša, g. Ferdinand Jakša, ga. Melita Kmet Ličen 
(prišla ob 17.25),  g. Rudi Kofalt, g. Anton Križe, g. Vili Malnarič, g. Miha Mihelčič, ga. Dina 
Plut, ga. Damjana Simonič, g. Damir Stare in g. Peter Štukelj.  
 
Upravičeno odsotna: ga. Valerija Hudorovac. 
 
Na seji so bili prisotni tudi: 

• ga. Mateja Kambič – direktorica občinske uprave,  

• g. Boštjan Ogulin – višji svetovalec za komunalno, cestno in investicijsko dejavnost, 

• ga. Janja Plevnik Radoš – višja svetovalka za razvoj podeželja in malo gospodarstvo, 

• ga. Natalija Kastelec – višja svetovalka za prostorsko in stanovanjsko dejavnost, 

• ga. Beti Pintarič – računovodja, 

• ga. Renata Bukovec – zapisnikarica, 

• g. Silvester Mihelčič – ravnatelj Glasbene šole Črnomelj (k točki 5), 

• g. Samo Kavčič – direktor JP Komunala Črnomelj d.o.o. (k točki 6), 

• ga. Silva Jančan – ravnateljica OŠ Belokranjskega odreda Semič (k točkama 7 in 8), 

• ga. Andreja Milavec – Belokranjec, 

• ga. Mirjam Bezek Jakše – Dolenjski list.  
 

Ad. 1) UGOTOVITEV PRISOSTNOSTI, POTRDITEV DNEVNEGA REDA IN IZVOLITEV 
ZAPISNIKARJA 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je ugotovila, da je na seji, od 14. članov občinskega sveta,  
prisotnih 12 članov ter odprla razpravo o predlogu dnevnega reda.  
 
RAZPRAVA: Ni razprave.  
 
Predlog sklepa št. 032-09/2015-3: 
Sprejme se dnevni red 9. redne seje Občinskega sveta Občine Semič: 
1. Ugotovitev prisotnosti, potrditev dnevnega reda in izvolitev zapisnikarja. 
2. Obravnava in sprejem zapisnika 8. redne seje občinskega sveta. 
3. Poročilo o izvrševanju sklepov občinskega sveta in aktivnostih občine. 
4. Obravnava Poročila o realizaciji Strategije razvoja kmetijstva in podeželja 2007 – 2013. 
5. Obravnava Poročila o realizaciji Letnega delovnega načrta za šolsko leto 2014/2015 in 

Letnega delovnega načrta za šolsko leto 2015/2016 Glasbene šole Črnomelj. 
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6. Obravnava in sprejem Sklepa  o sprejemu elaborata o oblikovanju cen izvajanja 
storitev javnih služb in cen za uporabo infrastrukture v Občini Semič. 

7. Obravnava Poročila o realizaciji Letnega delovnega načrta za šolsko leto 2014/2015 OŠ 
Belokranjskega odreda Semič z enoto vrtec Sonček Semič.  

8. Obravnava Letnega delovnega načrta za šolsko leto 2015/2016 OŠ Belokranjskega 
odreda Semič z enoto vrtec Sonček Semič. 

9. Obravnava in sprejem Sklepa o ukinitvi statusa javnega dobra. 
10. Vloge in pritožbe. 
11. Pobude in vprašanja članov sveta. 
12. Razno. 

 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 032-9/2015-3 je sprejet. 
 
Izvolitev zapisnikarja: 
Županja, ga. Polona Kambič, je predlagala naslednji sklep. 
 
Predlog sklepa št. 032-9/2015-4: 
Za zapisnikarico se predlaga ga. Renato Bukovec. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 

Sklep št. 032-9/2015-4 je sprejet. 
 

Ad. 2) OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 8. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA  

 
Razprava: Ni razprave. 
 
Predlog sklepa št. 032-9/2015-5: 
Sprejme se zapisnik 8. redne seje Občinskega sveta Občine Semič. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 032-9/2015-5 je sprejet. 
 

Ad. 3) POROČILO O IZVRŠEVANJU SKLEPOV OBČINSKEGA SVETA IN AKTIVNOSTIH OBČINE 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je predstavila poročilo o izvrševanju sklepov občinskega sveta in 
aktivnostih občine.  
Poudarila je, da so na projektu Trajnostna oskrba prebivalstva s pitno vodo in varovanje 
vodnih virov Bele krajine, ki se je izvajal v Semiču, zaključena vsa dela, pridobljena pa so tudi 
vsa uporabna dovoljenja.  
Na področju podjetništva so v izvedbi trije sklopi delavnic na temo »Skupaj ustvarimo 
podjetniško okolje v Beli krajini, kako in kje začeti«. Delavnice so zelo kvalitetne in zanimive 
predvsem za tiste, ki razmišljajo, ali se podati na samostojno podjetniško pot ali ne.  
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Kar se tiče aktivnosti na CeROD-u, pa je trenutno v usklajevanju Pogodba o sodelovanju pri 
izvedbi projekta Mehansko biološke obdelave odpadkov v regijskem centru za ravnanje 
Dolenjske. Občina Krško je v oktobru sporočila, da izstopa iz pogodb, o izstopu pa razmišljata 
tudi občini Brežice in Sevnica. Občina Brežice se je zavezala, da do 10. 12. 2015 sporoči svojo 
odločitev. Danes je v Brežicah potekal sestanek ožje skupine za uskladitev pogodbe, vendar 
brez občin, ki so napovedale morebitni izstop iz pogodbe, pogodbe ne bo mogoče realizirati. 
Potrebno bo poiskati drugo rešitev ali pa nove partnerje.  
 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj:  
- Ali je že znana cena odlaganja odpadkov do izgradnje MBO? 
- Stroški ureditve prehoda za pešce na Trati so visoki. 
- Na partizanski magistrali na Gabru bi bilo nujno urediti talno signalizacijo, kot na 

Oskoršnici. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je glede cen odlaganja odpadkov pojasnila, da je v postopku 
javni razpis za najem ali nakup balirne linije. V decembru, ko bodo prispele ponudbe, se bo 
na podlagi izračunov odločilo, ali se gre v nakup balirne linije ali pa bo potrebno odpadke 
voziti na obdelavo drugam. Šele po odločitvi bo možen izračun cene deponiranja odpadkov.  
 

Ad. 4) OBRAVNAVA POROČILA O REALIZACIJI STRATEGIJE RAZVOJA KMETIJSTVA IN 
PODEŽELJA 2007 – 2013 

 
Ga. Janja Plevnik Radoš je predstavila poročilo o realizacij Strategije razvoja kmetijstva in 
podeželja za obdobje 2007 – 2013.  
 
RAZPRAVA: 
G. Vili Malnarič - Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Splošno mnenje članov je, da je 
strokovnost poročila vprašljiva, saj stanje na terenu ni tako slabo, kot je prikazano. Ker sam 
dokument strategije ni imel nekega vpliva na stanje na terenu so člani mnenja, da izdelava 
strategije za naprej ni smiselna. 
 
Predlog sklepa št. 331-03/2007-14: 
Občinski svet Občine Semič sprejme sklep, da se je seznanil s Poročilo o realizaciji Strategije 
razvoja kmetijstva in razvoja podeželja v Občini Semič za obdobje 2007 – 2013. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 331-03/2007-14 je sprejet. 
 
Ob 17.25 je na sejo prišla ga. Melita Kmet Ličen.  
 

Ad. 5) OBRAVNAVA POROČILA O REALIZACIJI LETNEGA DELOVNEGA NAČRTA ZA ŠOLSKO 
LETO 2014/2015 IN LETNEGA DELOVNEGA NAČRTA ZA ŠOLSKO LETO 2015/2016 GLASBENE 
ŠOLE ČRNOMELJ 

 



 

 

4 
 

G. Silvester Mihelčič, ravnatelj Glasbene šole Črnomelj, je predstavil poročilo o realizaciji 
letnega delovnega načrta za šolsko leto 2014/2015 in letnega delovnega načrta za šolsko leto 
2015/2016 in izpostavil, da se je vpis v letošnjem letu povečal za 7 učencev, v podružnični 
šoli v Semiču pa bo naslednje šolsko leto ponovno pripravljalnica.  
 
G. Danijel Golobič – Odbor za družbene dejavnosti: Člani so se seznanili s poročilom in 
pohvalili delo glasbene šole. Zanimalo jih je, zakaj nobeden učenec iz Semiča ne nadaljuje 
šolanja na višji stopnji, o zaposlenih (kadru) brez naziva ter o nizkem številu nastopov v 
Semiču (12 od skupno 62). 
 
G. Silvester Mihelčič je pojasnil, da zaposleni pridejo do višjega naziva z delovnimi 
izkušnjami, dokler pa ni teh, ni niti naziva. Šolanje na višji stopnji nadaljujejo le učenci, ki so 
primerni za izobraževanje na srednji glasbeni šoli, procent takšnih pa je nizek. V letošnjem 
šolskem letu je šolanje na višji stopnji nadaljevalo 8 učencev. Glede nastopov v Semiču pa je 
pojasnil, da se odzovejo vsakemu povabilu in če bo več povabil, bo tudi več nastopov. 
 
Predlog sklepa št. 603-06/2007-32: 
Občinski svet Občine Semič sprejme sklep, da se je seznanil s Poročilo o realizaciji letnega 
delovnega načrta v šolskem letu 2014/2015 in z Letnim delovnim načrtom za šolsko leto 
2015/2016 Glasbene šole Črnomelj. 
 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 13 ZA 
Sklep št. 603-06/2007-32 je sprejet. 
 

Ad. 6) OBRAVNAVA IN SPREJEM SKLEPA  O SPREJEMU ELABORATA O OBLIKOVANJU CEN 
IZVAJANJA STORITEV JAVNIH SLUŽB IN CEN ZA UPORABO INFRASTRUKTURE V OBČINI 
SEMIČ 

 
G. Samo Kavčič, direktor JP Komunala Črnomelj, je predstavil razloge za oblikovanje nove 
cene komunalnih storitev in elaborat o oblikovanju cen izvajanja storitev javnih služb in cen 
za uporabo infrastrukture v občini Semič.  Predlagane lastne cene storitev so za obe občini 
enake, cena omrežnine po občinah pa je različna, saj je odvisna od vrednosti infrastrukture 
ter števila uporabnikov. Predlagano je povišanje lastne cene storitev pri oskrbi s pitno vodo  
(za 13 %), odvajanju odpadne vode  (za 36 %), čiščenju odpadne vode (za 23 %) in stroških 
greznic in MKČN (za 58 %).  Lastna cena storitve ravnanja z odpadki pa ostane 
nespremenjena. Cena omrežnine se poviša pri odvajanju odpadne vode (za 70%), čiščenju 
odpadne vode (za 64 %), storitvah greznic in MKČN (za 64 %). Omrežnina pri oskrbi s pitno 
vodo se zniža za 7 %, pri ravnanju z odpadki pa za 26 %. 
Predlagal je, da občinski svet potrdi predlagane cene, občina pa poišče dodatne možnosti 
višjega subvencioniranja omrežnine, kar bi za občino na letni ravni pomenilo 14.000,00 EUR. 
Po koncu leta 2016 se naredi nov elaborat, ki naj bi po pričakovanjih prinesel nižje cene 
zaradi zmanjšanja vodnih izgub, optimizacije sistema ter povečanja del na tržni dejavnosti.  
V kolikor pa občinski svet ne potrdi predlaganega elaborat in se za Semič naredijo novi 
izračuni, bi to pomenilo diferencirano ceno storitev, ki bi privedla do bistvenega zvišanja cen.  
 
RAZPRAVA: 
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G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj in Odbor za družbene dejavnosti: 
Mnenje članov odborov je, da je povečanje cen preveliko in predlagajo, da se Elaborat v 
predlagani vsebini ne potrdi. Do naslednje seje se pripravi nov Elaborat, v katerem bodo 
predlagane lastne cene komunalnih storitev nižje in s tem tudi nižje cene za uporabnike.  
 
G. Peter Štukelj je pojasnil, da so na seji nadzornega odbora JP Komunali bili seznanjeni s 
povišanjem omrežnine, vendar nadzorni o predlogu ni razpravljal, saj še ni bilo 
pripravljenega elaborata. Na seji nadzornega je tudi opozoril, da povišanje za Semič ne bo 
sprejemljivo. Na podlagi pripravljenega elaborata je razvidno, da gre za povišanje cen za 13 
% in to predvsem na račun zmanjšanja vodnih izgub, kar pa ne bi smel biti razlog za 
povišanje, saj bi se izgube morale kriti iz omrežnine. Kot član občinskega sveta in član 
nadzornega odbora Komunale predlaganega elaborata ne bo potrdil.  
 
G. Damir Stare je opozoril na nove zaposlitve, ki so ravno tako privedle do predlaganega 
povišanja cene in predlagal, da se pripravi nov elaborat. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je zaključila razpravo in predlog sklepa dala na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 354-31/2013-10: 
Sprejme se Sklep o sprejemu elaborata o oblikovanju cen izvajanja storitev javnih služb in 
cen za uporabo infrastrukture v Občini Semič v predlagani vsebini. 
 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 13 PROTI 
Sklep št. 354-31/2013-10 ni sprejet. 
 
Ker predlog Elaborata ni bil potrjen, je županja predlagala, da Komunala do naslednje seje 
pripravi nove izračune, ki bodo privedli do znižanja lastne cene. O znižanju cen omrežnine v 
razpravi ni bilo govora, saj se s povečanjem infrastrukturnega omrežja povišujejo tudi 
omrežnine. Smatra, da rezerve še obstajajo, zato jih je potrebno poiskati in oblikovati cene, 
ki bodo še sprejemljive za občane. O odločitvi občinskega sveta se pisno obvesti tudi Občino 
Črnomelj, s prošnjo, da razmisli o sprejemu novega sklepa v smeri poenotenja cen izvajanja 
storitev javnih služb in cen za uporabo infrastrukture.  
 
Predlog sklepa št. 354-31/2013-11: 
JP Komunala Črnomelj d.o.o. do naslednje seje občinskega sveta Občine Semič pripravi nov 
Elaborat o oblikovanju cen izvajanja storitev javnih služb in cen za uporabo infrastrukture v 
Občini Semič, v katerem upošteva vse možnosti znižanja lastne cene.  
O nesprejetju navedenega elaborata v predlagani vsebini na Občinskem svetu Občine 
Semič se obvesti tudi Občino Črnomelj. Nanjo se apelira, da spremeni že sprejeti sklep 
občinskega sveta Občine Črnomelj v smeri poenotenja cen izvajanja storitev javnih služb in 
cen za uporabo infrastrukture 
 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 13 ZA 
Sklep št. 354-31/2013-11 je sprejet. 
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Ad. 7) OBRAVNAVA POROČILA O REALIZACIJI LETNEGA DELOVNEGA NAČRTA ZA ŠOLSKO 
LETO 2014/2015 OŠ BELOKRANJSKEGA ODREDA SEMIČ Z ENOTO VRTEC SONČEK SEMIČ 

 
Ga. Silva Jančan, ravnateljica OŠ Semič, je pozdravila vse navzoče in na podlagi razprave na 
odborih pripravila nekaj odgovorov. 
Glede slabih rezultatov nacionalnega preverjanja znanja v šolskem letu 2014/2015 je 
pojasnila, da so bili v generaciji 9. razredov kar 4. učenci z odločbami, 6. učencev pa je imelo 
minimalno znanje, kar se odraža tudi na rezultatih NPZ-ja. Raziskava Zavoda za šolstvo, ki je 
bila narejena za šolsko leto 2007/2008 je pokazala, da je povezava med dosežki učencev in 
šolami zelo majhna. Na uspeh zelo vpliva izobrazba, spodbuda in pomoč staršev. Ugotovljeno 
je bilo tudi, da je zelo pomemben socialno-ekonomski status učencev, saj višji je status 
družine, višji so rezultati pri NPZ-ju. Leto 2011/2012 je bila šola vključena v raziskavo TIMSS-
a. Učenci 8. razredov so dosegli nadpovprečne rezultate pri vseh preverjenih predmetih, 
naslednje leto pa so bili isti učenci pod povprečjem pri preverjanju NPZ-ja. Glede na 
odstopanje rezultatov pri preverjanjih znanja se tudi s strani ministrstva pojavlja dvom o 
primernosti nalog na NPZ-ju.  Ne glede na rezultate NPZ-ja pa prihajajo iz srednjih šol 
spodbudne informacije o uspehih učencev iz semiške osnovne šole.  
Poročilo o priznanjih, ki so jih učenci dosegli v preteklem šolskem letu, je objavljeno na 
spletni strani šole. 
Samoevalvacijsko poročilo šola pripravlja že vrsto let. Poročilo je sicer interni akt, ki se ne 
objavlja javno, vendar pa je svetnikom dostopno na vpogled na občini, pri ga. Pintarič. 
Glede odločitve, da računovodstvo v šoli vodi računovodski servis je pojasnila, da jo je 
računovodkinja konec šolskega leta obvestila o odpovedi delovnega razmerja. Ker je 
računovodstvo v šoli zelo zahtevno se je odločila, da eno let pred pokojem ne bo uvajala 
nove računovodkinje, ampak bo delo do konca šolskega leta zaupala sedanji računovodkinji, 
ki ima svoj računovodski servis. Novi ravnatelj pa se bo imel možnost odločiti drugače.  
Kar se tiče e-asistena je pojasnila, da se v vrtcu dokumentacija vodi elektronsko v šoli pa 
imajo trenutno v fazi preverjanja program LO.POLIS. S 1. 9. 2016 pa bo tudi šola prešla na 
elektronsko vodenje dnevnikov in redovalnic.  
Na odboru so bili izrečeni tudi očitki, da so učilnice za 1. triado zastarele in temne, kar pa ni 
res. Vse stene v učilnicah so svetle in tudi tla so prenovljena, prav tako je nova oprema, 
zavese pa so temne zaradi zatemnitve učilnic.  
Tudi na pripombe, da se promovira le Srednja šola Črnomelj, ostale šole pa ne, je odgovorila, 
da so neresnične, saj so vrata odprta vsem šolam, ki želijo predstaviti svoje programe. Že od 
7. razreda dalje je na šoli veliko predstavitev in tehničnih dnevov. Prav tako se redno 
pošiljajo učencem vsa obvestila glede dnevov odprtih vrat srednjih šol, o katerih je šola tudi 
obveščena. Obiski podjetij v Semiču pa so že vrsto let utečena praksa. Edini vpliv na odločitev 
izbire šole imajo starši in otroci. Se pa v zadnjih letih vse več učencev odloča za poklicne šole, 
čemur botruje tudi ekonomski status družine. 
 
RAZPRAVA: 
G. Danijel Golobič – Odbor za družbene dejavnosti: Že pri obravnavi Poročila o realizaciji 
letnega delovnega načrta za šolsko leto 2013/2014 je bila ravnateljica naprošena, da v 
samoevalvacijsko poročilo vključi tudi evalvacijska poročila iz katerih bi bilo moč razbrati opis 
trenutnega stanja in ukrepe za izboljšanje rezultatov na NPZ. Prednostna naloge šole bi 
morala biti izboljšanje rezultatov pri NPZ-ju. Glede vodenja računovodstva na šoli so bili člani 
mnenja, da bi bilo smiselno zaposliti osebo na šoli. Informacija iz srednjih šol je, da imajo 
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otroci, ki prihajajo iz Semiča, večje težave od ostalih. Informacija glede ne obveščanja šole o 
dejavnostih na srednjih šolah, pa je prišla s strani staršev učencev 8. in 9. razredov.  
 
G. Peter Štukelj je glede rezultatov NPZ-ja povedal, da je stanje od leta 2005 nespremenjeno. 
Celoten šolski sistem v Sloveniji je slab, ne ocenjuje se lepopis, učenci premalo pišejo in 
preveč je delovnih zvezkov. Zanimalo ga je, koliko izbirnih vsebin je šola izpeljala na Gačah in 
koliko vpeljujejo lokalno prehrano v prehrano učencev. Predlagal je tudi, da šola razmisli o 
uvedbi podaljšanega bivanja do 16. ure in o nakupu vozička za najmlajše predšolske otroke. 
 
Ga. Melita Kmet Ličen je predlagala, da se organizira zbiranje odsluženih smuči za potrebe 
šole.  
 
G. Silva Jančan je odgovorila, da je šola na Gačah izpeljala 1 športni dan, drugih aktivnosti pa 
na Gačah ni bilo, saj šola nima smuči in inštruktorjev. Pojasnila je, da ima šola komplete 
tekaških smuči,  ki jih učenci uporabljajo v okolici šole. Z očitkom, da je preveč delovnih 
zvezkov se strinja, zato je bilo število v zadnjem letu zmanjšano. Ob 7.30 so na šoli uvedene 
bralne minute, ko učitelji berejo z učenci. Na šoli je tudi dopolnilni pouk, ki pa se ga učenci 
ne radi udeležujejo, po drugi strani pa starši za iste učence plačujejo inštrukcije. Glede 
lokalne prehrane je odgovorila, da se trudijo, da je na šoli čim več lokalnega, mleko, mlečni 
izdelki, zelenjava in sadje je pa potrebno na kulturi prehranjevanja narediti še veliko. Šola bo 
pripravila izračune za uvedbo podaljšanega bivanja do 16. ure in jih poslala občini. Na 
predlog, za nakup vozička za najmlajše otroke pa so v vrtcu odgovorili, da v Semiču ni 
primernega terena za uporabo vozička.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je zaključila razpravo in predlog sklepa dala na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 603-05/2014-25: 
Občinski svet Občine Semič se je seznanil s Poročilom o realizaciji letnega delovnega načrta 
OŠ Belokranjskega odreda Semič za šolsko leto 2014/2015. 
 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 13 ZA 
Sklep št. 603-05/2014-25 je sprejet. 
 

Ad. 8) OBRAVNAVA LETNEGA DELOVNEGA NAČRTA ZA ŠOLSKO LETO 2015/2016 OŠ 
BELOKRANJSKEGA ODREDA SEMIČ Z ENOTO VRTEC SONČEK SEMIČ 

 
RAZPRAVA: Razprava je bila opravljena pod točko 7. 
 
Predlog sklepa št. 603-03/2015-23: 
Občinski svet Občine Semič se je seznanil z Letnim delovnim načrtom OŠ Belokranjskega 
odreda Semič za šolsko leto 2015/2016. 
 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 13 ZA 
Sklep št. 603-03/2015-23 je sprejet. 
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Ad. 9) OBRAVNAVA IN SPREJEM SKLEPA O UKINITVI STATUSA JAVNEGA DOBRA 

 
G. Bojan Jakša – Komisija za vloge in pritožbe: Komisija je obravnavala gradivo in predlagala, 
da se sprejme predlagani sklep.  
 
RAZPRAVA: Ni bilo razprave. 
 
Predlog sklepa št. 478-25/2015-3: 
Občinski sveta Občine Semič sprejme Sklep o ukinitvi statusa javnega dobra v predlagani 
vsebini. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 478-25/2015-3 je sprejet. 
 

Ad. 10) VLOGE IN PRITOŽBE 

 
1. Prošnja Društva vinogradnikov Semič za finančno pomoč pri nakupu šotora 
 
G. Bojan Jakša – Komisija za vloge in pritožbe: Komisija je obravnavala vlogo  in predlagala, 
da se vlogi ugodi in se društvU nameni vsa nerazporejena sredstva, to je 150,00 EUR. 
 
RAZPRAVA: 
G. Danijel Golobič – Odbor za družbene dejavnosti: Člani odbora so predlagali, da se odobri 
vlogi društva in se za nakup šotora nameni 150,00 EUR. 
 
Predlog sklepa št. 093-54/2015-4: 
Društvu vinogradnikov Semič, Štefanov trg 7, 8333 Semič, se za nakup prireditvenega 
šotora dodelijo finančna sredstva v višini 150,00 EUR. Znesek se nakaže na TR št. 0243-
2009-1948-868. 
Znesek v višini 150,00 EUR bremeni proračunski podkonto št. 41200036/3015 – Tekoči 
transferi neprofitnim organizacijam in ustanovam – društva – občinski svet. 
Ta sklep začne veljati takoj. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 093-54/2015-4 je sprejet. 
 

Ad. 11) POBUDE IN VPRAŠANJA ČLANOV SVETA 

 
G. Peter Štukelj je povedal, da bodo v šoli proučili možnosti dodatnega podaljšanega varstva 
otrok do 16. ure.  Na občini pa je, da poišče možnosti financiranja.  
 
Ga. Melita Kmet Ličen je predlagala, da otroke iz šole v popoldansko varstvo odpeljejo v 
vrtec. Opozorila je tudi na nujnost ureditve prehoda za pešce na Gabru in na nevarnost 
prečkanja otrok v Stranski vasi. 
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G. Damir Stare je predlagal, da se v Črmošnjicah uredi mrliška vežica z minimalnimi stroški. 
 
G. Rudi Kofalt je povedal, da je potrebno sanirati makadamsko cesto Omota – Goliš. 
 
Ga. Dina Plut je v imenu svetniške skupine Ni nam vseeno predlagala spremembo Sklepa o 
določitvi cene vrtca in dodatnih znižanj plačil v Občini Semič, in sicer, v 5. členu, ki se glasi: 
»V prvem odstavku tega člena navedene dodatne olajšave ne more uveljavljati družina, ki je 
že prejela denarno pomoč po Pravilniku o enkratni denarni pomoči mladim družinam pri 
prvem reševanju stanovanjskega problema (Uradni list RS, št. 45/10, 10/11, 20/12 in 
25/13).« Starši, ki se prijavijo na razpis za prvo reševanje stanovanjskega problema, po sedaj 
veljavnem sklepu, ne morejo uveljavljati znižanja plačila vrtca za 1. plačilni razred, zato 
predlagajo, da se zadnji odstavek 5. člena črta.  
 
G. Anton Križe je povedal, da so na glavni cesti v Stranski vasi dve udarni jami, ki jih je 
potrebno sanirati, prav tako tudi na Vinjem Vrhu in Praprotu. Opozoril je tudi, da se je v 
Stranski vasi zrušil drog, na katerem je optični kabel. Glede prehodov na Gabru in v Stranski 
vasi je predlagal, da se za začasno rešitev problema na cestišče nariše označba za umirjanje 
prometa, kot je označeno na Oskoršnici. Dolgoročno pa se poiščejo trajnejše rešitve, ki bodo 
pripomogle k večji varnosti pešcev v prometu.   
 
G. Damir Stare je predlagal, da se pred prehod namesti lučke, ki voznike opozarjajo na 
prehod za pešce.  
  
G. Danijel Golobič je opozoril na zapisnik 8. seje, kjer je zapisano, da bo na naslednjo sejo 
prišel direktor podjetja Tritel d.o.o. 
 
Županja, ga. Polona Kambič: 
- Ko bo šola pripravila variante podaljšanega varstva otrok, se jih bo proučilo. 
- Glede spremembe sklepa je potrebno proučiti vse možnosti, da slučajno ne pride do 

dvojnega financiranja. 
- G. Mihačevič, direktor podjetja Tritel, je bil povabljen na sejo, vendar je danes odsoten 

in je obljubil, da pride na naslednjo sejo. 
 
Ga. Beti Pintarič je pojasnila, da se s prevoznikom, podjetjem MPOV d.o.o.,  iščejo nove 
možnosti varnejšega prečkanja otrok pri prevozih na relacijah Gaber, Stranska vas in Srednja 
vas.  
 

Ad. 12) RAZNO 

 
1. Seznanitev z vlogo vaškega odbora Krvavčji Vrh glede oprostitve komunalnega prispevka 
 
2. Seznanitev z vlogo občanke v zvezi z oprostitvijo komunalnega prispevka 
 
3. Seznanitev z vlogo gradbenega odbora naselja Mladica glede oprostitve komunalnega 
prispevka 
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Županja, ga. Polona Kambič, je svetnike seznanila z vlogama vaškega odbora Krvavčji Vrh in 
gradbenega odbora naselja Mladica ter z vlogo občanke, ga. Mateje Pavše, glede oprostitve 
plačila komunalnega prispevka. Na podlagi Zakona o prostorskem načrtovanju so dopustne 
nekatere oprostitve komunalnega prispevka, občina je 2 od 3 oprostitev v preteklosti že 
izkoristila, nikakor pa niso dopustne oprostitve stanovanjskih stavb. Za ugoditev vlogam ni 
nobene pravne podlaga, ker pa so bile vse vloge naslovljene na občinski svet je prav, da se 
svet z vlogami seznani.  
 
RAZPRAVA:  
G. Ferdinand Jakša je glede vloge, ki jo je podala ga. Pavše, vprašal, zakaj je gospa dolžna 
plačati komunalni prispevek, vsi ostali na tem območju, ki so se priključevali leta 2000, pa so 
oproščeni plačila prispevka.  
 
Ga. Natalija Kastelec je pojasnila, da so bili občani na območju ZN Semič 1 oproščeni plačila 
komunalne takse in ne prispevka. Ga. Pavše leta 2000 ni mogla priključiti objekta na javno 
kanalizacijo, ker ta do njenega objekta ni bila zgrajena, priključila se je lahko šele leta 2014, 
zato je tudi dolžna plačati komunalni prispevek, po odloku iz leta 2010.  
 
G. Vili Malnarič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj:  Odbor je ugotovil, da ni pristojen 
za oprostitev komunalnega prispevka. Člani so bili mnenja, da mora občina, pred izgradnjo 
infrastrukture, občane obvestiti o vseh stroških, ki jih bodo bremenili in o vseh dogovorih 
tudi sestaviti zapisnik.  
 
G. Peter Štukelj je povedal, da je bilo na sestanku na Mladici večkrat vprašano, kakšni bodo 
stroški priklopa. Odgovorjeno je bilo, da je edini strošek, stroške priključitve na kanalizacijo, 
o komunalnem prispevku pa občani niso bili obveščeni. Občani bodo zahtevali, da mora 
občina zemljišča, po katerih poteka javna infrastruktura, odkupiti. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je predlagala, da občinski svet sprejem sklep, da se je seznanil z 
vlogami in ugotovil, da ni pravne podlage za oprostitev plačila komunalnega prispevka. 
 
G. Damir Stare je povedal, da predlaganega sklepa ne bo podprl. 
 
Zaradi nestrinjanja svetnikov glede predlaganega sklepa, je županja, ga. Polona Kambič, 
predlog sklepa preoblikovala, in sicer, občinski svet sprejme sklep, da se je seznanil z 
vlogami. 
 
Predlog sklepa št. 354-106/2015-5: 
Občinski svet Občine Semič se je seznanil z vlogo vaškega odbora Krvavčji Vrh glede 
oprostitve komunalnega prispevka. 
 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 11 ZA 
    1 PROTI 
Sklep št. 354-106/2015-5 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 354-104/2015-5: 
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Občinski svet Občine Semič se je seznanil z vlogo Mateje Pavše, Metliška cesta 25, Semič, 
glede oprostitve komunalnega prispevka. 
 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 10 ZA 
    2 PROTI 
Sklep št. 354-104/2015-5 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 354-174/2015-4: 
Občinski svet Občine Semič se je seznanil z vlogo gradbenega odbora naselja Mladica glede 
oprostitve komunalnega prispevka. 
 
Navzočih pri glasovanju: 13 
GLASOVANJE: 10 ZA 
    1 PROTI 
Sklep št. 354-106/2015-5 je sprejet. 
 
 
 
Seja sveta je bila zaključena ob 20.25. 
 
 
 
 
ZAPISALA:       ŽUPANJA: 
 
Renata Bukovec      Polona Kambič 
 
 
________________________    _________________________ 
 
 


